

SOUTHERN THAILAND Free & Easy 4 Days 3 Nights



合艾地接配套 Hatyai Ground Package

Date 日期	Itinerary 行程
Day 1 第一天	<p>新山 JOHOR BAHRU –合艾 HATYAI 乘搭亚航 FD 511 JHB – HDY ETD 1430hrs 飞往合艾。 抵达合艾后，集合于合艾机场接送往酒店。 入住酒店，自由活动。自费项目：人妖秀或泰式按摩（可另行安排） Check in Air Asia FD 511 JHB – HDY ETD 1430hrs and fly to Hatyai Upon arrival, meet at Hatyai International Airport and transfer to Hatyai hotel Check in and free activities Optional tour : Cabaret Show or Thai Ancient Massage could be arrange</p>
Day 2 第二天	<p>合艾 HATYAI (早餐 B / 午餐 L) 早餐后，接送往当关山，山顶上有舍利子佛塔，你也可以从山包揽宋卡市宋卡海边全景和美人鱼铜像-宋卡著名地标猫岛与鼠岛/宋卡龙头,可购买当地土产。如适逢周末，您将可以参观越孔虾水上市场。傍晚，回返酒店。 Breakfast and pick up to visit Khao Tang Kuan is a hill top Dvaravati Chedi housing the Lord Buddha's relics and from hilltop, visitors can admire a panoramic view of the city and the Songkhla Lake / Samila Beach and the statue of Mermaid – Songkhla's most famous landmark / Touch View Cat & Rat Island / The Great Serpent touch view & photo stop / Nora Plaza & Local Product Shop. (If tour during weekend, visit the WatKlongHae Floating Market. Variety of local food, fresh fruits and handicraft could be found over there) Come evening, return back to hotel</p>
Day 3 第三天	<p>合艾 HATYAI (早餐 B) 早餐后，全天自由活动。你可自费乘搭嘟嘟车“tuktuk”前往大巴刹购物，疯狂抢购价廉物美的泰国商品。途中，购买当地土产，品尝当地美食。 可另外安排一日游 Koh Lipe 岛 After breakfast, whole day free on your own. You can take “TukTuk” car to go shopping around the hotel at your own expenses. Enroute, stop for local products, try the local foods, rest & relax. Optional Day Tour to Koh Lipe could be arrange</p>
Day 4 第四天	<p>合艾 HATYAI – 新山 JOHOR BAHRU (早餐 B) 早餐后，自由活动。你可趁机购买土产。 于指定时间集合，接送往合艾机场乘搭回返班机 FD 510 HDY-JHB ETD 1125hrs。 Breakfast and free activities.Last minutes shopping for some local products. Transfer to Hatyai International Airport for flight return FD 510 HDY-JHB ETD 1125hrs</p>

FLIGHT DETAIL

By www.airasia.com

Suggested Flight - JOHOR BAHRU – HATYAI

DAY	SECTOR	FLIGHT NO	ETD	ETA	Ticket Cost
	JHB – HDY	FD 511	14.30hrs	15.10hrs(Thai)	From RM100++
	HDY – JHB	FD 510	11.25hrs (Thai)	14.00hrs	From RM120++



VACATION HUB TRAVEL&TOURS SDN BHD 康誠旅行社私人有限公司 (Co.No.111996-V KKKP 0611)

No. 6, JalanEnau15, Taman Teratai, 81100 KangkarPulai, Johor Bahru, Johor

Tel : 07-520 7119 Fax : 07– 520 6199 Website : www.vacation-hub.com Email : inbound@vacation-hub.travel

SOUTHERN THAILAND Free & Easy

配套价格 Package Price:-

Package Fare: (至少四人成行 MIN 4 TO GO)	两人一房 Twin	小孩加床 Child + E/B	小孩无床 Child No Bed
2 Way JHB – HDY Air Ticket FD 511 JHB / HDY ETD 1430hrs ETA 1510hrs FD 510 HDY / JHB ETD 1125hrs ETA 1400hrs Refer to www.airasia Internet Fare-	From 220 ++		
Free & Easy Package Includes: - 2 Way HDY Airport – Hotel Transfer 双程合艾机场-酒店接送 - 3 Night Hotel Stay (3 Star) 3夜酒店住宿 (3星级) - 3 Breakfast / 1 Lunch 3早餐/1午餐 - 泰国旅客保险 Thailand Passenger Insurance @ 500,000Baht	RM 448	RM 398	RM 328
延长一晚 Extend Night	RM 80	RM 60	RM 20
Package Excludes: - 旅游保险 Travel Insurance - 小费 Tipping @ RM5 X4 days - 入门票 Entrance Fee * 当关山缆车 Cable Car - 选择性配套 Optional Tour * 人妖表演 Cabaret show (Min 06 Paxs) * 白钢塔 Stainless Steel Relic Pagoda (Min 10 Paxs)	RM36 RM20 RM 3 RM60 RM40	RM36 RM20 RM 3 RM60 RM40	RM36 RM20 RM 3 RM60 RM40
旅游旺季附加费 Holiday Season Surcharge	视各别酒店而定 Subject to Hotel Season Chart		

Optional Tour

Time	Particular	Price (Per Pax)
FULL DAY HATYAI CITY + SHOPPING TOUR (without Lunch) (Min 04 Paxs to go)		
08.30am 06.00pm	<p>集合由泰国司机兼导游迎接前往参观汉白玉观音，祈求平安富贵。过后前往参观阿赞通（可自费冲花凉驱霉运，转好运，求佳运）。午餐后，前往合艾皮革珠宝燕窝店（NORA Plaza）。您可在此品尝燕窝鱼翅和购买新鲜燕窝以及款式多样化的皮革产品。之后到大巴刹购物。疯狂抢购价廉物美的泰国货，物品繁多，琳琅满目，应有尽有。傍晚时分，返回合艾酒店。</p> <p>Assemble and proceed to visit Kuan Yin Temple. Afterthat visit. Wat Pacor Sunwannaram- Ajarn Thong. Thereafter, you have the chance to shop for bird nest and leather products. For those who are interested in shopping, you may enjoy the good bargain at Hatyai most famous Big Market in the afternoon. Hatyai is famous for shopping and eating, therefore, shop around is the most interesting and happy activities for tourist. Evening transfer back to Hatyai Hotel</p>	RM120



VACATION HUB TRAVEL&TOURS SDN BHD
康誠旅行社私人有限公司 (Co.No.111996-V KKKP 0611)

No. 6, JalanEnau15, Taman Teratai, 81100 KangkarPulai, Johor Bahru, Johor

Tel : 07-520 7119 Fax : 07- 520 6199 Website : www.vacation-hub.com Email : inbound@vacation-hub.travel

SOUTHERN THAILAND Free & Easy

FULL DAY KOH LIPE SNORKELING TOUR (Min 02 Paxs to go)		
08.30am	集合出发前往 Pakbara 玛头，乘搭快艇出海游玩，Koh HinNgam。这个奇怪的小岛，岛上没有沙滩，就只有满布黑色鹅卵石的岛屿。过后浮浅，岛旁的海水很清，海水干净得见底。浮浅后前往 KohRawi 岛海边玩水，晒着太阳及吃饭盒午餐。午餐之后，前往，泰国马尔代夫-KohLipe。岛上，南部是 Pattaya 沙滩，东边是日出沙滩，连接这两个沙滩的那条路就是步行街 - 那边最热闹，有各种餐馆、酒店、按摩店、潜水店应有尽有，热闹非凡。最北端的那一小段沙滩是日落海滩。在海边听着海浪声来个泰式按摩真不错啊！	RM 350
06.00pm	傍晚时分，乘快艇返回 Pakbara 码头，返回合艾酒店。 Assemble and proceed to Pakbara Pier. Upon arrival, depart to Koh Lipe by speedboat for Snorkeling. Visit the smooth pebbles to Koh HinNgam. or "Island of Beautiful Stones" is a magnet for stones that wash ashore after being polished by untold time in the deep. Snorkeling at Koh HinNgam. Afterthat, process to Koh Rawi for Rest & Relax and Lunch. After Lunch, transfer to Thailand Beautiful Island - Koh Lipe is a small island in the Southern part of the Thai Andaman Sea. It is famous for its white sandy beaches, crystal clear water and abundant marine life. Evening transfer back to Pakbara Pier. Thereafter, return back to Hatyai.	



Other Transportation Option

By KTM Trian:

Refer to www.ktmb.com.my

Suggested Route

DAY	SECTOR	TRAIN NO	ETD	ETA	Ticket Cost
Day 1 – 1	JHB – HATYAI	EXPRESS PENINSULAR	17.30pm	11.20am	RM160 +
Day 3	HATYAI – JHB	EXPRESS PENINSULAR	16.00pm	11.55am (+1)	

By Express Coach

Suggested Route

DAY	SECTOR	PICK-UP POINT	ETD	ETA	Ticket Cost
Day 1 – 1	JHB – HATYAI	LARKINTERMINAL	07.00pm	09.00am	RM190 ++
Day 3	HATYAI – JHB	HATYAITERMINAL	12.00pm	02.00am	

*为了旅游安心并保障您的家人，请大家在出发前购买旅游保险

*Passengers is encourage to arrange TRAVEL INSURANCE with each BOOKING Station

*以上行程仅供参考，若有变动，本社将保留更改行程及团费的权力

*The above itinerary is for reference only, subject to change, we will retain the right to change the itinerary and tour fee

*若人数不足，本社将保留该行程延期或取消之权利

*If traveler is insufficient, we will retain the right to postpone or cancel the trip

* 出国旅游护照有效期必须至少 6 个月 * **

VACATION HUB TRAVEL&TOURS SDN BHD
康誠旅行社私人有限公司 (Co.No.111996-V KKKP 0611)

No. 6, JalanEnau15, Taman Teratai, 81100 KangkarPulai, Johor Bahru, Johor

Tel : 07-520 7119 Fax : 07– 520 6199 Website : www.vacation-hub.com Email : inbound@vacation-hub.travel